
ARTISAN GARDEN Balloting Results of "the specified residential properties that will be offered to be sold" According to 
Information on Sales Arrangements No.1 for ARTISAN GARDEN issued on 19 March 2019 

根據2019年3月19 日公佈臻尚之銷售安排資料1號中「將提供出售的指明住宅物業」的抽籤結果

Division of group The check-in timeslot for each group The Order of Priority The check-in venue for each group# 

分組結果 每組別報到時段 優先次序 每組別報到地點＃
Premier Class 

09:00 a.m. -09:30 a.m. * 1 200 Venue 1 
超級組 場地 1

First Class 
11:00 a.m. -11:30 a.m.* 201 400 

Venue 1 
甲組 場地 1

Second Class 
01:00 p.m. -01:30 p.m.* 401 650 

Venue 1 
乙組 場地 1

1 02:00 p.m. -02:30 p.m.* 651 1050 
Venue 1 

場地 1

2 03:00 p.m. - 03:30 p.m.* 1051 1550 
Venue 2 

場地2

3 04:00 p.m. -04:30 p.m. * 1551 2150 
Venue 2 

場地2

4 05:00 p.rn. - 05:30 p.rn.* 2151 Thereafter 
Venue2 
場地2

* On 23 March 2019, registrants who arrive at the "the check-in venue for each group" beyond "the check-in timeslot for each group" assigned in the balloting results shall not be eligible to participate in the selection of the specified residential
properties.

於2019年3 月 23 日，於其｀＇每組別報到時段＂以外的時間才到達＇＇每組別報到地點＂的登記人將不享有選購指明住宅物業的資格。

# Address of The check-in venue for each group: 
Venue 1: ClubOne In Bloom - Shop 3005, Level 3 ofD·PARK, 398 Castle Peak Road, Tsuen Wan, Hong Kong 
Venue 2: Shops 2064-2066, Level 2 ofD· PARK, 398 Castle Peak Road, Tsuen Wan, Hong Kong 

＃每組別報到地點地址：
場地 1 : 會所 1 號渝花園 － 香港荃灣青山道398號愉景新城第三層3005號舖
場地2: 香港荃灣青山道 398 號愉景新城第二層 2064-2066 號舖

Notes 備註：
1. The balloting took place on 22 March 2019 and the balloting was performed by computer.

抽籤程序於2019年3月 22 日進行，抽籤以電腦操作。

2. On 23 March 2019, registrants who have submitted the Registration oflntent in accordance with the Information on Sales Arrangements No. 1 for ARTISAN GARDEN issued on 19 March 2019 shall personally attend "the check-in venue for
each group" according

to "the check-in timeslot for each group" in the balloting results above. The registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or (as the case may be) Passport(s) or Business Registration Certificate, Certificate of Incorporation, the 
latest Annual Return of the registrant and H.K.I.D. Card of the Director of the registrant (if applicable) and the official receipt for the Registration oflntent. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall 
be eligible to select the specified residential properties in the order of priority according to the balloting results above. 
於2019年3月 23 日，已根據2019年3月 19 日公佈之ARTISAN GARDEN銷售安排資料1號已遞交購樓意向登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的＇＇每組別報到時段"'攜同其香港身份證或（視屬何情況而定）護照或商業登

記證書丶
公司註冊證書、最新的周年申報表和董事的香港身份證（如適用）及購樓意向登記的正式收據親臨＇＇每組別報到地點"'經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選指明住宅物業的資格。

Date of issue (發出日期）： 22/03/2019 

ARTISAN GARDEN璟尚
















































